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Zápis ze schůze KMČ POVEL za září  6.9.2006 
 
Prezence: Žůrková Machaličková  Žáková za MP: Toth 
  Jančík  Dosoudilová      Kadlec    Rašťák 
  Diviš  Vlach 
 
Nedostavili se: Příborský, Svrchokrylová, Augustin,Živělová, Musilová 
  
Program schůze: 
  1/  Urgujeme zasklení rozbité vitríny  Na Jánského u lékárny. 
 
  2/  Schůze na Magistrátu ohledně bezbariérových úprav Polské a Schweitzerovy se za KMČ 
Povel zúčastní Dr. Žáková dne 12.9. v 8:00. Upozorňujeme že chodník Schweitzerova u 
školky je pod úrovní vozovky a drží se na něm voda po dešti. Chtělo by to zrekonstruovat 
celý chodník.    
 
  3/  Sběrová sobota bude na Povelu dne 30.9. : Máme 2 stanoviště: 
  Lužická x Sienkiewiczova 
  Heyrovského parkoviště 
 
  4/  Vyjádření k odprodeji části parcely 631/1 (zastavěná plocha a nádvoří u Relaxu)  je 
nesouhlasné. SMOl /Maj/ 22/ 2008/ 2006/ Číhalová. 
 
  5/  TSMO za prázdniny vyvezlo jen 2x tříděný odpad – papír . Kontejner na papír na 
Nešporové 13 je polámán, urgujeme výměnu.  
 
  6/  Informaci o rozkopávkách by měli dostávat nejen KMČ a Městská policie, ale i hasiči 
sanitky a státní Policie ČR. Na Povelu se hodně kopalo (výměna parovodu za horkovod). A 
když hořelo u školky Nedvědova , hasiči bloudili.  
 
  7/  Chodník od Zenitu ke škole Nevědova (pěší zóna) je po rozkopávce (výměna parovodu 
za horkovod) v dezolátním stavu. Pohybovala se tady těžká technika. Rádi bychom se 
zúčastnili předávky spolu s úředníkem Magistrátu. Jedná se o asfaltový chodník.  
 
  8/  Zajímalo by KMČ i občany kdo získal kotelnu Jeremiášova. Bylo 16 žadatelů. A na 
Internetu jsme to nenašli.  
 
  9/  Na parkovišti u Billy na Jeremiášové je velký nepořádek. Majitel by si měl vzít příklad z 
parkoviště u Lidlu., jak ti si toho hledí. 
 
 
 
 
      Zapsala  předsedkyně D. Žůrková 
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